

Ferienpaß mit Kindern in Lichtenau Happy Holidays with Children in Lichtenau

Heike King, Callerin

Proudly the children were able to practise their freshly learned skills in Modern American Square Dance. The club TacToers of Lichtenau offered this kind of holiday fun during this summer's school vacation. It was my big pleasure to give the children practical lessons in our lovely hobby. The club already has many young dancers, which gave their support with enthusiasm. At first we were exercising in a big circle and then we made three squares. And the children even forgot that boys and girls don't usually like to touch each other. They had a lot of fun dancing. A fun certificate completed the lessons, which were much too short. Many girls tried a petticoat on. To learn Square Dance with children continues to be a very good idea.

Translation: Editor

Mit Stolz fanden die Kinder eine erste praktische Anwendung ihrer frisch erworbenen Kenntnisse im Modern American Square Dance. Während der Sommerferien hatte der Verein von den TacToers in Lichtenau den Ferienpaß angeboten. Es war für mich eine besondere Freude, den Kindern unser schönes Hobby praktisch zu vermitteln. Im Verein selber sind bereits viele Kinder aktiv dabei, die mit Begeisterung Hilfestellung geben konnten. Zuerst übten wir im großen Kreis und danach bildeten wir 3 Squares. Es ließ die Kinder sogar vergessen, dass sich Mädchen und Jungen ja eigentlich gar nicht anfassen mochten. Sie tanzten mit sehr viel Freude. Ein Spaß-Diplom am Ende beendete die leider viel zu kurze Zeit und manch Mädels probierte einen Petticoat aus. "Square Dance" zusammen mit Kindern zu erlernen, ist und bleibt eine besonders gute Idee.

